

PRESSE-INFORMATION

Ca.Thi.



SINGLE DIGITAL RELEASE 05.04.2025

CAROLA THIEME – GRANDMA'S BLUES

WWW.CAROLATHIEME.DE

CAROLA THIEME – GRANDMA'S BLUES

Ca.Thi.

PRESSETEXT:

SINGLE RELEASE „CAROLA THIEME – GRANDMA'S BLUES“

(VÖ 05.04.2025)

Die im Raum Würzburg lebende freiberufliche Künstlerin Carola Thieme berührt seit einigen Jahren Hörer:innen wie Musikpresse mit ihrer rauchig-tiefen Stimmfarbe und ihren emotionalen Songinterpretationen in Live- oder Studioprojekten aus den Bereichen Blues, Rock und Jazz. Seit der Veröffentlichung ihres Debüt-Soloalbums „NOVEMBER DAYS“ im März 2024 tritt die kreative deutsche Songwriterin verstärkt mit ihren eigenen Kompositionen in den Fokus der Öffentlichkeit und hat sich neben international renommierten Künstler:innen auf Anhieb eine Nominierung für den Preis der Besten vom Preis der Deutschen Schallplattenkritik verdient. Nun dürfen sich ihre Fans auf eine neue Single-Veröffentlichung mit dem Titel „GRANDMA'S BLUES“ freuen.

In dem entspannt groovenden Soul-Blues „GRANDMA'S BLUES“ thematisiert sie den Zusammenhalt von Familie und Generationen in den aktuell ungewissen Zeiten des Umbruchs und möchte als frischgebackene Großmutter ihrem Enkelkind mit diesem Song eine positive Zukunftsperspektive schenken. Ein liebevolles Statement, das ein wenig Sicherheit im noch jungen Menschenleben bedeuten kann: *“... I'll be there with all my love ...”*.

Carola Thiemes Komposition wird musikalisch getragen von Jan Hees am Schlagzeug und Dirk Blümlein am Bass. Sie selbst spielt alle Tasteninstrumente und präsentiert ihren englischsprachigen Songtext mit ihrer markanten, warmen Stimme. Und wie es sich für einen Blues mit viel Herz und Seele gehört, ist bei „GRANDMA'S BLUES“ der für seine kreative Spielweise bekannte Gitarrist Jochen Volpert mit einem geschmackvollen Solopart vertreten. Den professionellen Klang des Songs haben Jan Hees (Mixing) und Alex Klebl (Mastering) abgerundet.

Die digitale Vorab-Single „GRANDMA'S BLUES“ zu ihrem zweiten Solo-Album, das derzeit in Arbeit ist, wird am 05.04.2025 weltweit auf allen bekannten Download- und Streaming-Portalen veröffentlicht.

Aktuelle News und Live-Termine von Carola Thieme, auch als Frontfrau der „Jochen Volpert Band“ mit Songs von ihr und ihrem Ehemann, dem Gitarristen Jochen Volpert, gibt es auf ihrer Homepage www.carolathieme.de.

CONTACT & BOOKING:
WWW.CAROLATHIEME.DE

MAIL: INFO@CAROLATHIEME.DE
MOBIL: +49 (0)170 - 3830508

<https://www.youtube.com/@CaThi2013/videos>
<https://www.facebook.com/carola.thieme.71>
https://www.instagram.com/carola_thieme_music

CAROLA THIEME – GRANDMA'S BLUES

Ca.Thi.

PRESS INFORMATION:

SINGLE RELEASE "CAROLA THIEME - GRANDMA'S BLUES"

(RELEASE 05.04.2025)

The freelance artist Carola Thieme, who lives in the Würzburg area, has been touching listeners and the music press for several years with her smoky, deep vocal color and her emotional song interpretations in live or studio projects from the fields of blues, rock and jazz. Since the release of her debut solo album "November Days" in March 2024, the creative German songwriter has increasingly come to the public's attention with her own compositions and immediately earned herself a nomination for the Best of the Best award from the German Record Critics' Award alongside internationally renowned artists. Now her fans can look forward to a new single release entitled "GRANDMA'S BLUES".

In the relaxed grooving soul blues "GRANDMA'S BLUES", she addresses the cohesion of family and generations in the current uncertain times of upheaval and, as a new grandmother, wants to give her grandchild a positive perspective for the future with this song. A loving statement that can mean a bit of security in life for a young person: "... I'll be there with all my love ...".

Carola Thieme's composition is musically supported by Jan Hees on drums and Dirk Blümlein on bass. She herself plays all the keyboard instruments and presents her English-language lyrics with her distinctive, warm voice. And as befits a blues with a lot of heart and soul, "GRANDMA'S BLUES" features guitarist Jochen Volpert, known for his creative playing style, with a tasteful solo part. The professional sound of the song was rounded off by Jan Hees (mixing) and Alex Klebl (mastering).

The digital pre-release single "GRANDMA'S BLUES" for her second solo album, which is currently in the works, will be released worldwide on all known download and streaming portals on 05.04.2025.

Current news and live dates of Carola Thieme, also as front woman of the "Jochen Volpert Band" with songs by her and her husband, guitarist Jochen Volpert, can be found on her homepage www.carolathieme.de.

CONTACT & BOOKING:
WWW.CAROLATHIEME.DE

MAIL: INFO@CAROLATHIEME.DE
MOBIL: +49 (0)170 - 3830508

<https://www.youtube.com/@CaThi2013/videos>
<https://www.facebook.com/carola.thieme.71>
https://www.instagram.com/carola_thieme_music

CAROLA THIEME – GRANDMA’S BLUES

Ca.Thi.



SONGINFO:

GRANDMA’S BLUES (feat. Jochen Volpert)

Music & Lyrics: Carola Thieme
ISRC: DEMR42500011

Single Digital Release: April 5, 2025

Musicians:

Carola Thieme (Keys, Organ, Vocals)
Jochen Volpert (Guitar)
Dirk Blümlein (Bass)
Jan Hees (Drums)

Produktion: Carola Thieme

Mixing: Jan Hees // 5strokestudio

Mastering: Alex Klebl // Marell Music Group

Label: LC 22785, world of audio records

Artwork: Carola Thieme // thieme markendesign

Distribution: Digital Release on April 5, 2025, worldwide on all major download and streaming portals

Infos: Homepage Carola Thieme: <https://carolathieme.de/>

Download/Streaming Linktree: <https://music-hub.bio/carolathieme>

GRANDMA’S BLUES

(© Music & Lyrics: Carola Thieme)

Here I am, mhm
With all my love
Here I am, mhm
To save your little soul from pain

Here I am
With all my love
Here I am
In peace
Here I am
To give you all my faith
And to save your little soul from pain

Here I am
With all my love
Here I am
With hope
Here I am
To dry your little salty tears
And to keep your little heart from fears

Maybe one day
I'll fly away
But for now
You can be sure, oho yeah

(Solo)

Maybe one day
I'll fly away
But for now
You can be sure, oho yeah

I'll be there
With all my love
I'll be there
For sure, mh yeah
I'll be there
To give you all my hope
And to save your little world from pain
So please don't cry
I will save our little world, oho
From pain

CONTACT & BOOKING:
WWW.CAROLATHIEME.DE

MAIL: INFO@CAROLATHIEME.DE
MOBIL: +49 (0)170 - 3830508

<https://www.youtube.com/@CaThi2013/videos>
<https://www.facebook.com/carola.thieme.71>
https://www.instagram.com/carola_thieme_music